
Od: "Barbara Grygorcewicz" <xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx> 

Do: "malgorzata bucholc" <malgorzata.bucholc@um.koszalin.pl> 

Wysłane: poniedziałek, 8 czerwca, 2020 12:24:00 

Temat: zapytanie sesyjne 

 

Pytanie dotyczy ul.dr. Zientarskiego. Czy została zlecona dokumentacja budowy ulicy? 

Czy zostaną wykonane prace naprawcze ulicy jeśli jej budowa będzie przesunięta w 

czasie? 

Barbara Grygorcewicz 

 


